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SVENSK TEXELFÖRENING 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde 

Nr 36 Plats: Telefonmöte Datum: 2017-01-18 Tid: 19.30-21,20 

 
Närvarande: Närvarande:  
Richard van der Poel, Birgitta Jönsson, Clas Möller, Jeannette Andersson,  
Karin Petersson 

Frånvarande Lars Olof Lyrdal, Erika Johansson 

§ 1 Mötets öppnande: 
Richard van der Poel förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 

§ 2 Godkännande av dagordning: 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Val av justeringsman: 

Till justeringsman valdes Birgitta Jönsson 

 

§ 4 Val av mötessekreterare: 

Karin Petersson valdes.  

 

§ 5 Föregående protokoll:  
Godkändes 
 
§ 6 Kassören redogjorde för ekonomin: 
  Företagskontot 11 653,34 Placeringskontot 60 768,57 
     
§ 7 Riksbedömning:  
Diskussion om hur vi ska lock nya uppfödare att riksmönstra 2017. 
Under april-maj ska information läggas ut på hemsidan om vad riksdomarna kommer att titta på 
hos djuret som bedöms. 
Ny medlem under 2017, som kommer till riksbedömning med djur, får riksbedöma ett djur utan 
avgift. 
 
§ 8 Texel boken: 
Clas fortsätter arbetet med boken. Utskick till medlemmar för att väcka intresse att delta  
med sin besättning i boken. 
 
§ 9 Semin:  
Laparaskopin förbjudet 
Embryon dispens i år 
Semin OK 
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§ 10 Elmia/Milamässan: 
Birgitta rapporterade om mässan 2016. Mässan var mycket annorlunda mot föregående år. 
Monter på Mila mässan är bokad. 
Nya rollups ska köpas in till Mila. Richard ska kolla marknaden. 
 
§ 11 Medlemsutskick: 
Ordföranden anser att vi ska gå ut med ett medlemsutskick, eventuellt en gång per månad och 
detta är ordförandens ansvar. Styrelsen vill veta vad Texelföreningens medlemmar vill att 
styrelsen arbetar med. ”Frågan” ska vara styrelsen tillhanda 14 dagar innan nästa möte. 
  
Mötet avslutas 
   
Nästa möte.   Under vecka 10 
 
 
Rickard tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 

 
Karin Petersson, sekreterare 

 

Richard van der Poel, ordförande  Birgitta Jönsson, justerare 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


